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徐徐海風 暖暖人情 漁村走透透
SekinChan + Bukit Melawati + Tanjung Sepat

【人情味之旅】

 漁鄉走透透

早晨集合于指定地点,乘坐冷气旅游巴士前往享有渔米之乡美誉的适
耕庄。展开半日游。入住当地酒店。
●【适耕庄稻田】时而翠绿色,时而金黄色,不同季节呈现不同面貌。
●【南天宫九皇大帝】屹立稻田中,爬上庙中瞭望塔则可一览适耕庄
辽阔稻田美景。
●【碾米厂】参观秧苗种植机,白米包装等过程,还能自费品尝白米制
作而成的甜品及雪糕等。
●【阿嫲鸡蛋糕】传统的手工鸡蛋糕蛋卷,新颖的花式棉花糖都能在店
内买到。
●【华仔芒果园】特大芒果,水蓊,蜜糖波罗蜜都能在这里找得到。
●【热浪沙滩】观赏日落绝佳地点,吹着海风,并且在附近享用一顿海
鲜晚餐。
●【拿督公庙+许愿树】百年老树据说拥有灵气,许多旅客们将愿望写
在许愿带,抛上许愿树祈求愿望实现。

Meet and greet at assembly point, transfer to Sekinchan by coach. 
●【Paddy Field】Treat your eyes to a breathtaking view of the endless expanse of 
rice fields are coloured in different hues during different time of the year.
●【Nan Tian Kung Temple】The endless expanse of rice fields, with the different 
months and showing different colors of rice fields, are photographed in the Holy land.
●【Rice Factory】Heard of Taiwanese Pearl Rice? We have our own variant too! 
And this is the only place where locally grown Pearl Rice can be purchased. You’ll be 
walked through a guided tour on how rice is grown, harvested and processed.
●【House of Grandma】here you’ll find retorn furnishings and homemade cookies.
●【Mango Farm Hua Zai】Famous for its extra large mangoes. Yum!
●【Redang Beach】Enjoy the view of sunset as you listen to soothing sound of 
the waves.
●【Datuk Kong Temple + Wishing Tree】is popular among Chinese who 
come to worship the earth spirit, Datuk Kong, and also to toss their wish up the 
adjacent Wishing Tree.

新山 ～ 适耕庄                                       【午餐 / 晚餐】第一天 

出发前往瓜拉雪兰莪皇家山及丹绒士拔渔村展开半日游。随后回返集
合地点。
●【瓜拉雪兰莪皇家山】皇家山上的灯塔，炮台及刑场等皆记载了上
世纪雪兰莪的历史。
●【银叶猴】皇家山上可以看到成群结队的银叶猴,成年银叶猴全身上
下都是银中带黑的毛发。
●【裕发咖啡厂】保留传统工艺,叹一杯浓浓海南咖啡香。
●【宝芝林菇菌园】参观的菇菌展示房,了解菇菌类的培植过程。
●【官燕苑自然生态园】】全马第一家以自然生态保健旅游为主题的燕
子生态公园。参观燕窝的制造过程之余，还有迷你动物园可以欣赏呢
●【日热红仙蜜果园】参观龙珠果园,园内还售卖龙珠果制成的冰棒,
果汁等。
Enjoy local breakfast at Sekinchan (at your own expenses). After that, we’ll continue 
our journey to Tanjung Sepat.
●【Bukit Melawati】has leftover cannons and foundation stones which 
withnessed the historiy of Bukit Melawati.
●【Silver Leaf Monkey】Apart from being a historical site, visitors are able to get 
close to the silver leaf monkeys.
●【Joo Fa Kopi Factory】At this traditional kopi factory, you’ll get to see the 
process of hand-roasting coffee.
●【Ganofarm】Learn about the preparation of Pleurotus Eryngii, a mushroom 
that’s well-known for it’s refreshing taste and health properties.
●【Kuan’s Wellness Eco Park】is a first-of-its-kind bird's nest ecology park, 
established with ecotourism as its primary mission and objective.
●【Dragonfruit Farm】Where you can purchase fresh and delicious dragon fruit 
as gifts.

适耕庄 ～ 皇家山 ～ 丹绒士拔 ～ 新山          【午餐】第二天 

Tour code : I17/2SEKINCHAN-G

条规与细则:本公司为合格注册征税公司(GST REG. NO: 001743929344)    

成人【全包】
(二人一房)

成人【全包】
(三人一房)

小孩加床
【全包】

小孩的价格【全包】
(1位小孩和1位成人同房)

小孩无床
【全包】

RM RM RM RM RM

全包团费包括:
1晚住宿,全程列明景点入门票, 6%消费税,

来回巴士接送,司机及华文讲解导游服务,2午餐 + 1晚餐

PACKAGE INCLUDES
Return Coach Transfer, 1 Night Accommodation in Sekinchan, 

Meals [2 Lunch + 1 Dinner], 
Mandarin-speaking tour guide & driver service, 6% GST

全包团费不包括:
旅游保险,自费项目/个人消费

PACKAGE EXCLUDES
Travel Insuracne, Optional Tours/Own Expenses 

备注：行程将依据当地接待公司而有所整，本社保留更改行程之权利。


